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RECLAMEN MÉS AJUTS PER COMPENSAR ELS GREUGES 
DEL TANCAMENT DE FA 1 ANY 

El 22 de desembre del 2020 el Govern anunciava el tancament perimetral de Cerdanya i el 
Ripollès fins el 6 de gener com a mesura per frenar els contagis de covid-19. L'anunci va alterar 
el dia a dia dels cerdans, dels visitants i segons residents que tenien previst desplaçar-se a la 
comarca i, sobretot, del sector empresarial cerdà, que es preparava per la campanya de Nadal i 
Reis. Després d'un any, tots coincideixen en que no s'han recuperat del sotrac econòmic i dels 
greuges que va suposar la mesura i consideren que els ajuts que han rebut han estat 
insuficients.  

Des de la patronal, que aglutina més d'un centenar d'empreses de Cerdanya, insisteixen en 
demanar que es calculin les pèrdues de març de 2020 a març de 2021 en comptes de fer-ho 
comparant de gener a desembre de 2020 respecte al 2019. També destaquen la feina que han 
fet conjuntament amb el Ripollès i posen en valor la creació de la taula de la neu, un pla 
director que detalla com actuar en cas d'un brot de covid-19. 

Des de l'ajuntament de Puigcerdà coincideixen en que els ajuts no han estat suficients i que, 
per tant, no han compensat la disminució d'ingressos que hi va haver. Per aquest motiu donen 
suport als diversos grups parlamentaris que estan introduint esmenes al Senat a la llei de 
pressupostos de l'Estat per intentar que hi hagi més sectors que puguin entrar a les 
convocatòries d'ajut. 

Tant des del consistori com des del sector turístic cerdà creuen que la situació epidemiològica 
de fa un any no és l'actual. Les previsions, de moment, són bones i per això encaren amb més 
optimisme les festes nadalenques. Consideren que s'ha fet una bona feina, que estan 
preparats per a rebre visitants però que no es pot abaixar la guàrdia.  
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